

The V Voice

July/August 2021

Carefirst One-Stop Multi-Services Centre 耆暉會一站式綜合服務中心

300 Silver Star Blvd, Scarborough, ON M1V 0G2

Tel: 416-502-2323 website: www.carefirstontario.ca

義工通訊



Carefirst volunteers work diligently to support:

- ⇒ The vaccine clinic at Carefirst 300 Silver Star Blvd, from Monday to Friday, 8:30 AM— 5:00 PM
- ⇒ The vaccine clinic at Cornell Community Centre, from Monday to Sunday, 9:00 AM— 9:00 PM
- ⇒ 10 Pop-up clinics since May 2021 in Scarborough and Markham
- ⇒ The preparation of "care packages" with personal equipment kits (masks, sanitizers) and information on COVID-19 vaccinations.

The accomplishments since March 2021:

- ⇒ 104 volunteers participated
- \Rightarrow 9 trainings offered
- ⇒ 5,164 volunteer service hours contributed
- ⇒ 12,120 care packages packed

耆暉會義工們努力不懈地於下列項目提供服務:

- ⇒ 星期一至五,上午 8:30 至下午 5 時;耆暉會 一站式綜合服務中心的疫苗注射中心
- ⇒ 星期一至日,上午 9:00 至晚上 9 時 : Cornell 社區中心的疫苗注射中心
- ⇒ 自 2021 年 5 月起分別服務設於士嘉堡及萬錦市的 10 間流動疫苗注射中心
- ⇒ 預備【關懷包】,内附個人保護用品(□罩與 消毒洗手液)及 COVID-19 疫苗小常識。

自 2021 年 3 月起,我們共同成就了:

- ⇒ 104 位義工參與服務
- ⇒ 9個培訓課堂
- ⇒ 5,164 義工小時
- ⇒ 預備了 12,120 份【關懷包】





















Thank you volunteers for everything you do especially in these uncertain times! "The Value of One. The Power of Many."



We would love to hear about your experiences, both positive and/or anything we could have done to make your volunteer services more enjoyable. It is your right to express your concerns, grievances or dissatisfactions so that we can address them. Please discuss with our Program Director in person or by writing.

Volunteer Recruitment 義工招募 Virtual Program Assistant 網上課堂助理

The Wellness Team is inviting volunteers to help managing the virtual programs. Please contact us for details.

耆康社誠邀義工協助管理網上課堂,有興趣請聯絡我們了解詳情。

Program Assistant operates the virtual class via ZOOM including:

- Sign in/out account
- Admit participants
- Track attendance
- Make announcement using the "Share Screen" function
- "Lock" and "End" meeting

Requirements:

- Familiar with ZOOM features
- Proficient with Microsoft Excel/ Google Sheets
- Good communication skills
- Has stable internet connection
- Has a desktop computer or a laptop

課堂助理需要控制使用ZOOM平台的網上課堂,工作包括:

- 登入、登出帳號
- 管理與會者
- 點名
- 使用【營幕共享】功能發佈通告
- 鎖上及結束課堂

需要:

- 熟悉使用Z00M的功能
- 精通 Microsoft Excel/ Google Sheets
- 溝通技巧
- 擁有穩定網絡連接服務
- 擁有桌面電腦或筆記式電腦







COVID-19 Youth Vaccination Video

Ontario's COVID-19 vaccination rollout is now open to youths aged 12 and above.

A group of youth volunteers created a video showing they got the first dose of vaccinations.

Check it out! https://youtu.be/2us2srbZ8Rs







Join us for our ZOOM Learning of Python this Summer!

About: Basic and Intermediate level of Python

programming language.

Who: Youth ages 14-18

When: August 4—23, Mon/Wed/Fri,

2pm to 3pm

What's more: 9 volunteer hours will be rewarded

upon completion of the entire course!

Register NOW!

https://forms.gle/pHTjGrRTaArF9Nfw6